
Resposta a la Ciutadania d’ERC al Ple de 27- 04 -2011 
 
El Sr. Force diu: 
“¿Sí? Esta pregunta va dirigida a la Sra. Alcaldessa y a los grupos 
políticos de la oposición, en relación a los problemas derivados de la 
construcción del muro de gaviones en el Parc dels Torrents, sus 
problemas de estabilidad, caída del muro superior y excesiva 
deformación del inferior, problemas manifestados desde el origen de su 
construcción y actualmente aparentemente en el olvido. 
 
¿Están satisfechos de la gestión realizada por el Ayuntamiento, o 
consideran que el problema tiene suficiente entidad para ser debatido, y 
que todos vosotros, los grupos políticos, podáis aportar los mecanismos 
para garantizar una solución rápida y eficaz al problema planteado y que 
el pleno decida por votación si es necesaria o procede?” 
 
 
El Sr. Figueras diu: 
“Sí, a veure, Sr. Félix, evidentment no estem gens satisfets amb la... De fet 
amb el que s’ha fet fins el moment, i avui que he rebut també el correu i m’he 
mirat també tot el que vostè ens aportava, encara em quedo menys satisfet de 
l’obra que hi ha feta amb els gabions aquests.  
 
Entenc que no sé si fora bo debatre-ho o no debatre-ho en ple, en tot cas si 
vostè presentés una proposta avalada per aquestes signatures no tindríem cap 
inconvenient en discutir-la, però ja li asseguro, com ja li he dit abans, que 
estarem sobre el cas de com ha anat tot el procés d’aquest mur, i a més a més 
insistirem perquè realment es trobi una solució, perquè veient aquest informe 
detallat que vostè ens ha fet, el problema és molt més greu del que jo 
m’imaginava de bon principi.” 
 
 
La Sra. Roig diu: 
“A veure, aquesta carta va dirigia al portaveu socialista i als regidors de 
l’oposició. 
 
Senyors: a l’anterior ple ja els vaig informar de la dificultat que tenim al 
nostre barri, Finestrelles. Més concretament al carrer Finestrelles, que és 
l’artèria principal. Dies després, bastants dies després, varen fer una 
visita al carrer l’Associació de veïns amb el portaveu socialista i un 
tècnic, no recordo el seu nom, i varen poder veure en el lloc les dificultats 
descrites que té aquest carrer.  
 
Varen estar d’acord que s’havia de modificar. Es va quedar en treure la 
zona blava, posar la parada d’autobús en el lloc de la zona blava, pintar 
un senyal d’estop dalt del carrer Finestrelles, pintar un parell de passos 
de vianants i col·locar alguna barrera perquè els cotxes no baixessin amb 
tanta velocitat. 
 



Bastants dies més tard, i si no m’erro va ser el 7 d’abril, se’ns demana a 
l’associació que ens passem per l’Ajuntament ja que ja tenen vist com 
arreglar el problema. Quedem tots d’acord, però passen els dies i ningú fa 
res, la zona blava encara està activa, la parada d’autobús encara està al 
mateix lloc, l’estop no està pintat, els passos de vianants no estan pintats, 
etc, etc. 
 
S’envia un email... Sr. Giner, m’escolta? S’envia un email al portaveu del 
Partit Socialista però no respon. És que han canviat les coses i 
l’associació no està assabentada? És que hem d’esperar que passin unes 
eleccions perquè s’encarregui a un altre?” 
 
La Sra. Roig diu: 
“Vull fer una segona pregunta. 
 
Penso que els va ser molt fàcil en un moment donat posar la zona blava al 
carrer Finestrelles. Doncs per aquesta regla de tres també hauria de ser 
fàcil treure-la, no és així? 
 
Si us plau, necessitem una data per resoldre aquest tema i 
descongestionar aquest carrer del nostre barri, Finestrelles. Necessito 
resposta dels regidors de l’oposició també. Moltes gràcies.” 
 
El Sr. Figueras diu: 
 
“Sra. Roig, em sembla que si la cantonada entre el carrer Llunell-Severo Ochoa 
quan enllaça amb Alegria ha trigat 25 anys en arreglar-se, sent La Plana, sent 
La Plana, clar, Finestrelles no sé quan l’arreglaran.  
 
Jo crec que és d’aquelles coses de criteri i de sentit comú. Si a més a més hi 
ha hagut un accident greu, com abans ens deia el Sr. De Felipe, crec que 
l’actuació hauria de ser ja, i si a més a més es va aconseguir que Sant Joan de 
Déu cedís uns terrenys, doncs escolta’m, jo crec que encara hauria de ser més 
ja l’actuació, tot tenint en compte que en aquests 25 anys en el barri de 
Finestrelles han passat coses noves, com per exemple l’arribada d’autobusos 
tant reclamada des de l’associació de veïns, però en canvi els vials són els que 
són, i crec que en aquest sentit l’Ajuntament d’Esplugues no ha reflexionat una 
altre vegada més sobre com carai s’utilitzen o es deixen d’utilitzar els carrers. 
 
En aquest sentit, tenint el pes de tot l’hospital de Sant Joan de Déu, i l’arribada 
de les línies d’autobusos, es mereixia, com a mínim, un tractament urbanístic 
adequat, que és el que li fa falta al barri de Finestrelles, però això també és un 
clàssic d’aquest ajuntament, no és cap novetat.” 
 


